

# 聖堂報告

## 常年期第十一主日

### 18/06/2023

1. 2023-2024 年度聖堂「中，英文主日學」現正開始接受報名，有興趣報名人士，可用以下方式索取表格：
  - 1.1 聖堂網站下載 [www.stignatiuschapel.org](http://www.stignatiuschapel.org)
  - 1.2 來電聖堂辦事處以郵寄索取：  
電話：2359-4407 傳真：2780-3285
2. 「西南九龍總鐸區」於 7 月 18-21 日於長洲明愛明暉營舉辦「青少年大自然靈修營」，歡迎升中一至中五青年參加；內容包括野外定向、靈修培育、電影欣賞、團體建立及朝拜聖體等。詳情請致電 9124-5807 查詢。
3. 「教區傳教節慶典 2023」已開始，今年的主題是「來跟隨！去見證！」；請教友留意教區及聖堂發放有關活動信息，一起參與傳教節慶典的活動。

上述所有報告，已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

**St. Ignatius Chapel Announcement**  
**Eleventh Sunday in Ordinary Time**  
**18<sup>th</sup> June 2023**

1. 'The Chinese and English Sunday Schools' 2023-24 are now open for application. Interested parties can obtain an application form by:
  - 1.1 downloading from the chapel website  
[www.stignatiuschapel.org](http://www.stignatiuschapel.org),
  - 1.2 calling the chapel office to receive one by post  
(phone: 2359-4407 or fax 2780-3285)
2. A committee for the Mission Sunday Celebration 2023 has been formed and has designed activities to help faithful reflect on our mission in the present-day church. For details on the activities, please visit the Facebook page of the Missionary Sunday Celebration 2023.
3. St. Ignatius Chapel has created a Broadcast Group via WhatsApp to deliver urgent and special messages to parishioners. If you want to receive such messages may follow the steps below to register:
  - a) Install WhatsApp onto your mobile phone
  - b) Call 6894-1483 with your phone
  - c) Terminate the call after it is connected

Please note that this Group is for delivering messages only, no inquiry or reply will be entertained.

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.